
 

Ekerö den 23 oktober 2017

Motion till kommunfullmäktige i Ekerö kommun
Av Desirée Björk, Bernt Richloow och Robert Oberascher

Utökning av allmänhetens frågestund

Bakgrund

Vid allmänhetens frågestund i oktober 2017 visades ett enormt stort intresse från våra 
kommunmedborgare i byggfrågor för boende, skola och samhällsplanering.
Det framgick tydligt att många kommunmedborgare vill vara mer delaktiga i styrningen av 
kommunen och efterlyste en mer omfattande medborgardialog under ärendenas process.

Ett sätt att tillgodose den efterfrågade delaktigheten i kommunens styrning är en mer frekvent 
medborgardialog.

En stor utmaning är att nå och inhämta synpunkter från medborgare som mer sällan eller 
aldrig gör sina röster hörda.
Men allmänhetens frågestund som en del av fullmäktiges möten gör frågestunden mer 
etablerad och det skulle få fler invånare att engagera sig i att ställa frågor. 

Öpartiet har sen sitt intåg i politiken arbetat för en mer öppen kommun och att 
kommuninvånarna ska ges mer insyn och kunna få en utökad medborgardialog.
Med hänvisning till det stora intresset hos kommuninvånarna så vill vi se en utökning av 
allmänhetens frågestund.

Förslag till beslut:

- Att allmänhetens frågestund införs till varje kommunfullmäktigemöte, med möjlighet 
att ställa frågor under en timme.

Desirée Björk                     Bernt Richloow                    Robert Oberascher 


